
Protokół nr 21/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 18.05.2016. 

 
Obecni: 8 radnych według listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

• Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

• Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 04.05.2016.  

• Wyjaśnienie dotyczące listy obecności posiedzenia 09.03.2016. 

• Wniosek o wyrażenie opinii w sprawie zbycia nieruchomości przy ulicy Granitowej nr 4/12 

obr. 4111 – uchwała. 

• Wniosek o wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości przy ul. Przewiewnej. 

• Dzień dziecka w Podjuchach – podział kompetencyjny, stan przygotowań. 

• Podjuszańskie Harce 2016 – przygotowania. Wybór cateringu. 

• Centrum Aktywności Lokalnej – nowe ustalenia. 

• Chodnik przy ulicy Krzemiennej. 

•  Wizyta przedstawicieli Ukrainy – 15 czerwca 2016. 

• Omówienie bieżącej korespondencji. 

• Sprawy zgłoszone przez mieszkańców. 

• Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 04.05.2016. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” – 7 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba (Olga Tessar) 

 

Ad.3. 

Odniesiono się do zapytania radnego Grzegorza Mikuta, dotyczącego aktualnej ilości członków Rady 

Osiedla Podjuchy oraz  prawomocności posiedzenia w dniu 9 marca 2016. Ponieważ jedna z radnych 

nie przyjęła ślubowania oraz nie stawiła się na żadnym posiedzeniu od początku obecnej kadencji 

Rady Osiedla, sytuacja ilości Radnych jest dyskusyjna. Niezależnie od tych dywagacji, przyjmuje się za 

obowiązujący restrykcyjny wariant 15-osobowego składu Rady stanowiący podstawę do ustalenia 

quorum. Niezależnie ustalono, że posiedzenie w dniu 9 marca 2016 było prawomocne ponieważ 

uczestniczyło w nim 8 osób. Radni zgodnie potwierdzili, że oprócz 7 osób podpisanych na liście 

obecności w dniu tym obecny był również Wiceprzewodniczący Piotr Marecki, którego podpisu 

zabrakło na liście, a który dotarł z opóźnieniem i był podczas głosowania uchwał. W tym miejscu rady 

Piotr Marecki został  poproszony o uzupełnienie listy obecności. 



 

Ad.4. 

Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 

Szczecinie przy ulicy Granitowej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako dz. nr 4/12 z obr. 

4111.  

UZASADNIENIE: 

Z zarysowanego kontekstu sprawy wynika, iż przedmiotowym gruntem zainteresowana jest spółka 

SEAMOR działająca w obszarze handlu i przetwórstwa ryb oraz owoców morza. W przypadku 

zwycięstwa w przetargu, przedmiotowy teren posłuży do rozwoju istniejącego zakładu 

produkcyjnego. Gospodarczy wzrost firm polskiego kapitału skorelowany z miejscami pracy w Polsce, 

w Szczecinie to najwyższy priorytet społeczny. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” – 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w  sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 

Szczecinie przy ulicy Przewiewnej 38, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jak dz. nr 50 z obr. 

4127.  

Uzasadnienie: 

Sprzedaż działki i ewentualna późniejsza zabudowa uzupełni istniejącą lukę w zabudowie 

jednorodzinnej. 

 

Głosowało 8 osób: 

„za” – 8 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.6. 

Omówiono przygotowania oraz współudział Rady Osiedla w organizacji imprezy Dzień Dziecka z 

Niedźwiadkami na Orliku w Podjuchach.  Termin imprezy: 1 czerwca; ramy czasowe: 16.00-19.00. 

Ustalono utworzenie stoiska z owocami, sokami oraz wodą dla dzieci, a także zorganizowanie 

balonów napełnianych helem oraz kostiumu niedźwiadka. 

 

Ad.7. 

Wciąż trwają poszukiwania zespołów na Podjuszańskie Harce 2016. Zdecydowano, aby catering 

powierzyć tej samej firmie, która obsługiwała Podjuszańskie Harce 2015. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Maciej Szyszko przedstawił koncepcję programowo – funkcjonalną Centrum 

Aktywności Lokalnej w Podjuchach. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad.9. 

Przewodniczący poinformował, że 18 maja 2016 odbyła się wizja terenowa chodnika przy ulicy 

Krzemiennej, podczas której wskazano następujące trudności: 

a) granica ogrodzenia ZSnr 15 nie pokrywa się z granicą terenu szkoły; 

b) rozważano dwa  warianty: utworzenie ulicy jednokierunkowej lub budowę kilku mijanek (w drugim 

przypadku konieczne byłoby wejście w granice działki należące do szkoły).  

W tej sprawie poczyniono już wstępne uzgodnienia z dyrekcją ZS15. 

 

Ad.10. 

Dnia 15.06.2016 Rada Osiedla będzie gościć przedstawicieli z Ukrainy, którzy przyjadą z zamiarem 

obserwacji obywatelskich działań społecznych. Plan wizyty zostanie omówiony na następnym 

posiedzeniu.  

 

Ad.11. 

Omówiono bieżącą korespondencję. 

 

Ad.12. 

Wspomniano sprawy zgłoszone przez mieszkańców: 

• Trudności z połączeniem telefonicznym przy zamawianiu Telebusa. 

• Zagrożenie stwarzane przez niezrównoważonego młodego człowieka w okolicy ulicy 

Metalowej.  

 

Ad.13. 

- 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


